

活動注意事項

請參加者遵守以下活動規則：

1. 參加者不得以任何形式妨礙活動進行，主辦機構有權終止該等人士參與活動；
2. 活動設有提問互動環節，參加者屆時可在 Zoom 平台之留言板或透過 Zoom 舉手功能發問，嘉賓或會以綜合方式回答；
3. 報名參加本活動即代表同意主辦機構及授權第三方在合法情況下使用所有從本活動所得的姓名、相片、聲線、影像、個人識別資料及肖像等作為籌辦及推廣活動之用途，並毋須事先徵得參加者同意。

Event Notes

Participants are obliged to observe the following rules:

1. Participants must not obstruct the event in any way. The Organiser has the right to terminate the participation of such persons;
2. There will be a Q&A session where participants can raise their questions either using the Zoom's message boards or Zoom's "raise hand" function. Speakers may answer the questions collectively.
3. Participants agree that the Organiser and third-party service providers engaged by the Organiser may use their name(s), photograph(s), audio and/or visual recording(s), biodata and likeness(es) in all preparations and promotions in connection with the event for any lawful purpose in perpetuity as the Organiser may in their sole and absolute discretion decide, and agree to waive any right of inspection or approval associated therewith.